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Sitno dnia, 30 grudnia 2020 r. 

ST.0002.VIII.26.2020 

 

Protokół Nr XXVI/2020 

Rady Gminy Sitno 

z dnia 30 grudnia 2020 roku 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad; 

2. Powołanie komisji uchwał i wniosków; 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji; 

4. Wnioski i wypowiedzi mieszkańców; 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

 w sprawie zamiaru połączenia Muzeum Pożarnictwa w Cześnikach i Centrum Kultury z 

Biblioteką w Sitnie (186); 

 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Sitno, terenu w obrębie geodezyjnym Sitno (187); 

 w sprawie udzielenia jednorazowego wsparcia rzeczowego z tytułu urodzenia dziecka 

„Wyprawka Bobas Plus” (188); 

 zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju 

oraz ustalenia  jej składu osobowego (189); 

 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na 2020 r.(190); 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sitno na lata 2020 -2026 

(191); 

 w sprawie wieloletniej prognozy finansowej(192); 

 w sprawie uchwały budżetowej na 2021 r.(193); 

 w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Sitno (194); 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym; 

7. Interpelacje i zapytania radnych - odpowiedzi; 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 

1. Władysław Stanisław Wydmański – Przewodniczący Rady Gminy 

2. Roksana Natalia Kotarska – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Antoni Marian Gazda – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

4. Adam Mazurek  

5. Grażyna Małgorzata Blaszka  

6. Leszek Krzysztof Kozak  

7. Violetta Iwona Wiech 
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8. Radosław Kwapisz  

9. Jan Andrzej Ryszczuk 

10. Krzysztof Zwolak  

11. Tomasz Ożga 

12. Kamil Pyś 

13. Tomasz Gąsior 

14. Krzysztof Blaszka  

Radni nieobecni: 

1. Lech Brzozowski  

 

 

Ad. 1 

Otwarcie sesji 

 

Pan Władysław Wydmański, Przewodniczący Rady Gminy Sitno, otworzył obrady 

XXVI Sesji Rady Gminy Sitno VIII kadencji. Na wstępie powitał Wójta Gminy Sitno Pana 

Krzysztofa Senia, Sekretarz Gminy Panią Agnieszkę Grzesiuk, Skarbnik Gminy Panią Jolantę 

Hryciuk, p.o. Dyrektora Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie Panią Kamilę Szmidt, 

Pracownika obsługującego Radę Gminy Pana Krzysztofa Prokopowicza oraz Radę. 

Na sali obrad obecnych jest 13 radnych, wobec czego zachowane zostało wymagane 

quorum do podejmowania prawomocnych uchwał (brak Pana Lecha Brzozowskiego, Pani 

Grażyny Blaszki). 

Obrady rozpoczęły się o godz. 12
00

 i trwały do godz. 14
00

. 

 

Ad. 1a 

Zmiana porządku obrad 

 

 Pan Przewodniczący poinformował, że 2 uchwały: 

 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na 2020 r.(190); 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sitno na lata 2020 -2026 

(191); 

należy wykreślić z porządku obrad. W skrócie omówił temat. Po zaakceptowaniu zmian 

nastąpi zmiana numeracji kolejnych uchwał. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie 

zmiany porządku obrad. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem zmiany porządku 

obrad głosowało – 12 Radnych, wstrzymało się – 1, przeciw – 0, nieobecni – 2 (Pan Lech 

Brzozowski, Pani Grażyna Małgorzata Blaszka). 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 3 do Protokołu Nr XXVI/2020 

Rady Gminy Sitno z dnia 30 grudnia 2020 r. (1a).  
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Zmiana porządku obrad została przyjęta. 

 

Ad. 2 

Powołanie komisji uchwał i wniosków 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał i Wniosków 

weszli nw. Radni: Pan Kamil Pyś, Pani Violetta Wiech, Pan Radosław Kwapisz. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

powołanie komisji uchwał i wniosków. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za powołaniem komisji uchwał                 

i wniosków głosowało – 10 Radnych, wstrzymało się – 3, przeciwnych – 0, głosów 

nieoddanych – 0, nieobecnych – 2 (Pan Lech Brzozowski, Pani Grażyna Małgorzata 

Blaszka). 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 4 do Protokołu Nr XXVI/2020 

Rady Gminy Sitno z dnia 30 grudnia 2020 r. (2).  

Powołano komisję uchwał i wniosków. 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 

 

Obecnych 13 Radnych. 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z sesji nr XXIV/2020 z dnia                    

20 listopada 2020 r. został dostarczony tydzień wcześniej razem z projektami uchwał na sesję. 

 Zapytał, czy występują uwagi do protokołu? 

 Brak. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z obrad sesji. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych, za - 11, wstrzymało się – 2, 

przeciwnych – 0, głosów nieoddanych – 0, nieobecnych – 2 (Pan Lech Brzozowski, Pani 

Grażyna Małgorzata Blaszka). 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 5 do Protokołu Nr XXVI/2020 

Rady Gminy Sitno z dnia 30 grudnia 2020 r. (3).  

 

Ad. 4 

Wnioski i wypowiedzi mieszkańców 

 

Na Salę obrad nie przybyli mieszkańcy. 
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Ad.5 

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie 

 

Pan Przewodniczący Władysław Wydmański przedstawił projekty uchwał celem ich 

podjęcia: 

 

1. Uchwała Nr XXVI/186/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 30 grudnia 2020 r. 
w sprawie zamiaru połączenia Muzeum Pożarnictwa w Cześnikach i Centrum Kultury z 

Biblioteką w Sitnie  

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił o uzupełnienie w uzasadnieniu ilość osób 

pracujących w poszczególnych jednostkach. 

Pan Wójt wtrącił, że połączenie instytucji będzie korzystne dla pracowników. 

Podkreślił, że nikt nie zostanie zwolniony. Rozwiąże się temat częściowych umów. 

Pan Jan Ryszczuk zapytał o pompę zabytkową, którą strażacy przekazali do Muzeum? 

Pan Wójt odpowiedział, że Muzeum nadal będzie funkcjonowało, tylko zostanie 

połączone z Centrum Kultury. Poprosił o pozostawienie sprzętu.  

Pan Krzysztof Zwolak zapytał, na jakich zasadach będzie wypożyczana sala 

muzealna? Zapytał również o możliwość udostępnienia tej Sali strażakom z jego 

miejscowości? 

Pan Wójt odpowiedział, że nie widzi problemu, salę można udostępnić. Można 

wspomóc rozwój Muzeum w formie darowizny. Ustalane jest indywidualnie w zależności od 

liczby osób itp. Dodał, że powyższe luki w uzasadnieniu zostaną jeszcze raz sprawdzone                  

i w razie potrzeby skorygowane.  

Brak uwag ze strony Rady Gminy. 

Po uzupełnieniu nastąpiła procedura podjęcia uchwały.  

Pani Dyrektor Centrum Kultury, podobnie jak Wójt poinformowała o skutkach 

połączenia. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymał się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 2 

(Pan Lech Brzozowski, Pani Grażyna Małgorzata Blaszka). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6 do Protokołu Nr XXVI/2020 

Rady Gminy Sitno z dnia 30 grudnia 2020 r. (5a).  

 

2. Uchwała Nr XXVI/187/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 30 grudnia 2020 r. 

w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Sitno, terenu w obrębie geodezyjnym Sitno 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że poprzednia uchwała była uchylona przez Urząd 

Wojewódzki. Na tę chwilę uchwała została dostosowana do zaleceń UW.   
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Pan Wójt dodał, że treść merytoryczna nie została zmieniona, jedynie uchwała została 

uzupełniona. Przypomniał, że Rada Gminy głosowała już nad tą uchwałą. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymał się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 2 

(Pan Lech Brzozowski, Pani Grażyna Małgorzata Blaszka). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 7 do Protokołu Nr XXVI/2020 

Rady Gminy Sitno z dnia 30 grudnia 2020 r. (5b).  

 

3. Uchwała Nr XXVI/188/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 30 grudnia 2020 r. 

w sprawie udzielenia jednorazowego wsparcia rzeczowego z tytułu urodzenia dziecka 

„Wyprawka Bobas Plus” 

 

Pan Wójt zaznaczył, że projekt uchwały zakłada pomoc rodzinom z terenu gminy 

Sitno. Dodał, że proponuje świadczenie rzeczowe. Zaproponował również zmienić nazwę 

programu. Zapytał Radę, jaką kwotę zapisać w projekcie uchwały? Pan Wójt jest zdania, żeby 

zwiększyć kwotę w uchwale do 200 zł.  

Pan Adam Mazurek zaproponował, żeby zrobić zwolnienie z opłat za odpady komunalne 

dzieci, które nie przekraczają 1 r. ż. Następnie poprosił o wpisanie kwoty 150 zł.  

Pan Wójt oznajmił, że w obecnej uchwale nie można zawrzeć takiego zapisu. Jedynie przy 

uchwałach podatkowych. 

Pan Przewodniczący również przychyla się do wypowiedzi Pana Wójta. 

Pani Roksana Kotarska zaznaczyła, że wyprawka rzeczowa może się nie sprawdzić. 

Zaproponowała 200 zł.  

Pan Wójt zaproponował, żeby wyprawka rzeczowa była ze strony gminy np.: w formie 

kocyka z logiem gminy Sitno, a kwotowa w formie bonu. Zapytał, czy występują jeszcze 

jakieś propozycje?  Wyjaśnił również, że w ciągu 6 miesięcy od urodzenia dziecka można 

złożyć wniosek. Oznajmił, że rodzina musi zamieszkiwać lub być zameldowana 3 miesiące. 

Pan Adam Mazurek zaproponował, żeby zwiększyć okres  zamieszkania/zameldowania 

do 6 miesięcy. 

Pan Kamil Pyś zaproponował zmienić tytuł ze względu na to, że kojarzy się z programem 

rządowym. 

Propozycja zmian: 

(…) 

w sprawie udzielenia jednorazowego wsparcia rzeczowego z tytułu urodzenia dziecka 

„Wyprawka – Nasz Bobas” 

(…) 

 

(…) 
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§1 

 

Przyznaje jednorazowe świadczenie pieniężne lub rzeczowe z tytułu urodzenia dziecka – 

zwane dalej wyprawką - w wysokości, (o wartości) 200 złotych na każde dziecko. 

(…) 

(…) 

§2 
 

(…) 

1. Wyprawka przysługuje osobom wymienionym w § 2 pkt. 1 uchwały jeżeli co najmniej 

jedno z rodziców dziecka stale zamieszkuje na terenie Gminy Sitno bez przerwy przez 

okres co najmniej 6 miesięcy przed urodzeniem się dziecka i w dniu złożenia wniosku o 

świadczenie. 

(…) 

(…) 

 

Załącznik do Uchwały Nr XXVI/188/2020  
Rady Gminy Sitno  
z dnia 30 grudnia 2020 r.  

  

WNIOSEK O UDZIELENIE JEDNORAZOWEGO WSPARCIA FINANSOWEGO 

LUB RZECZOWEGO  

„WYPRAWKA - NASZ BOBAS”  

(…) 

(…) 

Część II 

 

Oświadczenie dotyczące ustalenia prawa do wyprawki z tytułu urodzenia dziecka 

wypłacanej ze środków własnych Gminy Sitno. 

(…) 

 

 zamieszkuję na terenie Gminy Sitno co najmniej 6 miesiący przed urodzeniem 

dziecka, 

(…) 

(…) 

Pouczenie 

 

(…) 

 

Wyprawka przysługuje jeżeli osoba zamieszkuje na terenie gminy Sitno co najmniej 6 

miesiący przed urodzeniem dziecka. 

(…) 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 
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W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymał się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 2 

(Pan Lech Brzozowski, Pani Grażyna Małgorzata Blaszka). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 8 do Protokołu Nr XXVI/2020 

Rady Gminy Sitno z dnia 30 grudnia 2020 r. (5c).  

 

4. Uchwała Nr XXVI/189/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 30 grudnia 2020 r 

zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju 

oraz ustalenia  jej składu osobowego 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został przygotowany na wniosek 

Pana Tomasza Ożgi. W skrócie omówił temat uchwały.  

Komisja Budżetu nie wnosi uwag, jeżeli chodzi o przyjęcie nowego członka. 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 12 Radnych, wstrzymał się – 1, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 2 

(Pan Lech Brzozowski, Pani Grażyna Małgorzata Blaszka). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 9 do Protokołu Nr XXVI/2020 

Rady Gminy Sitno z dnia 30 grudnia 2020 r. (5d).  

 

5. Uchwała Nr XXVI/190/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 30 grudnia 2020 r 

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

 

Pan Przewodniczący poprosił o odczytanie protokołów ze spotkań Komisji w sprawie 

zaopiniowania prowizorium budżetu, jak i WPF na 2021 r. 

Przewodniczący Komisji Pan Adam Mazurek odczytał Protokół z posiedzenia Komisji 

Rolnictwa Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska Rady Gminy Sitno w dniu 24 

listopada 2020 r. - Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu na 2021 r., jak                  

i projekt WPF.  

Przewodniczący Komisji Pan Kamil Pyś odczytał Protokół z posiedzenia Komisji 

Oświaty, Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia i Sportu Rady Gminy Sitno w dniu              

26 listopada 2019 r. - Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu na 2021 r., jak           

i projekt WPF.  

Członek Komisji Pani Violetta Wiech odczytała Protokół z posiedzenia Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Sitno w dniu 25 listopada 2020 r. – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu na 2021 r. oraz projekt Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. Przewodnicząca Komisji wraz z członkiem Panią Violettą Wiech wnioskowały             

o dodatkowe ujęcie w budżecie na 2021 r. drogi gminnej  nr 110705L. 

Przewodniczący Komisji Pan Radosław Kwapisz odczytał Protokół z posiedzenia 

Komisji Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju RG Sitno w dniu 4 grudnia 2020 r. Komisja 
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Budżetu Infrastruktury i Rozwoju pozytywnie opiniuje prowizorium budżetowe na 2021 r. jak 

i Wieloletnią Prognozę Finansowej. Protokół stanowi załącznik nr 13 do Protokołu                     

Nr XXVI/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 30 grudnia 2020 r. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy występują uwagi do protokołów. 

Brak uwag. 

Na salę obrad przybyła Pani Grażyna Blaszka. Obecnych 14 Radnych. 

Pan Przewodniczący poinformował, że Komisja Rewizyjna nie zajęła stanowiska                

w sprawie projektu budżetu na 2021 rok.  

Pan Wójt zaznaczył, że w projekcie budżetu na 2021 r. wystąpiły niewielkie korekty, 

które przedstawi Pani Skarbnik. 

Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały WPF, jak i projekt uchwały budżetowej na 

2021 r. 

Pan Wójt dodał, że środki z miejscowości Kolonia - Kornelówka zostały częściowo 

zdjęte. Dodał, że projekt na budowę odcinka drogowego w ww. miejscowości zostanie 

zgłoszony w całości do PROW. Liczy na to, że po przetargu zmniejszy się kwota realizacji 

inwestycji. Jeżeli środków nie wystarczy na wkład własny, to do tej drogi gmina będzie 

musiała dołożyć. 

Pan Tomasz Gąsior zapytał o FS w Stanisławce, poprosił o zmianę zapisu z materiału 

kamiennego na płyty. 

Pani Skarbnik zaznaczyła, że taki zapis był we wniosku. 

Pan Wójt poinformował, że zostanie to zweryfikowane. 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 14 Radnych, wstrzymał się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 1 

(Pan Lech Brzozowski). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 10 do Protokołu Nr XXVI/2020 

Rady Gminy Sitno z dnia 30 grudnia 2020 r. (5e).  

 

6. Uchwała Nr XXVI/191/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 30 grudnia 2020 r 

w sprawie uchwały budżetowej na 2021 r. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy występują uwagi. 

Brak pytań. 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 14 Radnych, wstrzymał się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 1 

(Pan Lech Brzozowski). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 11 do Protokołu Nr XXVI/2020 

Rady Gminy Sitno z dnia 30 grudnia 2020 r. (5f).  
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Pan Przewodniczący pogratulował Panu Wójtowi i Pani Skarbnik za dobrze 

przygotowane prowizorium budżetowe oraz podziękował Radzie Gminy za przyjęcie 

uchwały budżetowej na 2021 r. 

Pan Wójt podziękował za przyjęcie budżetu na 2021 r. Wtrącił, że w przyszłym roku 

gmina będzie miała ciężej w stosunku do realizowania i finansowania inwestycji. Dodał, 

że kolejność inwestycji została ustalona. Wie, że występują opóźnienia, nawet ze względu 

na drogę Karp - Horyszów Polski, ale uspokoił obecnych, że na 90% wspominana droga 

zostanie wykonana. Zasugerował się innymi gminami, które nie inwestują tyle, co gmina 

Sitno. Wspomniał ponownie o inwestycjach, jakie są zaplanowane na 2021 r. Podziękował 

za współpracę i zaufanie. 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt na budowę drogi Horyszów Polski - 

Karp nawet, gdy zostanie odrzucony, to zostanie złożony ponownie. Wspomniana droga 

jest priorytetem. Powyższe dotyczy również projektu łącznika drogi, który łączy dwie 

Kolonie Cześniki. Nadmienił, że drogi będą wykonywane w pierwszej kolejności. 

Wspomniał o drodze Sitno –Jarosławiec. Zaznaczył, że jest to droga powiatowa i decyzja 

o jej remoncie nie leży po stronie gminy, ani Rady Gminy. Jeżeli powiat poprosi o 

partycypację w kosztach i będzie gminę na to stać, to na pewno przystąpimy do realizacji 

tego odcinka. 

Pan Wójt podkreślił, że nikt nie jest przeciwny budowie drogi Sitno - Jarosławiec. 

Jeżeli powiat zgodzi się na realizację, to gmina dołoży do niej środki. W trakcie wizyty 

Pana Starosty doszło do przejęzyczenia, Pan Starosta stwierdził, że gmina nie chce 

dołożyć środków do jej realizacji, co jest nieprawdą. Gmina jest przeciwna zaczynaniu 

inwestycji od budowy mostu. Nadmienił, że przychyla się również do realizacji budowy 

drogi od strony miejscowości Rozdół, do granicy Żukowa. 

Pan Przewodniczący chce zdementować pogłoski, że droga Jarosławiec – Sitno nie 

jest zrobiona dlatego, gdyż przekazane zostały środki na inwestycje drogowe do 

miejscowości Jarosławiec. Nikt z powiatu nie wystąpił z propozycją, żeby dofinansować 

budowę drogi. Rada Gminy nie ustala kolejki budowy dróg powiatowych, a jest to droga 

powiatowa. To powiat ustala kolejkę. Poprosił Krzysztofa Blaszkę o dementowanie 

nieprawdziwych pogłosek na terenie jego miejscowości. Niektórzy mieszkańcy Stabrowa 

inaczej to przedstawiają, niż jest faktycznie.  

 

7. Uchwała Nr XXVI/192/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 30 grudnia 2020 r 

w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Sitno 

 

Pan Wójt chciałby wyjaśnić, dlaczego musiał złożyć wymuszony wniosek dot. projektu 

ww. uchwały. Pani Skarbnik chce odejść na emeryturę. Współpraca jest dobra i jeżeli Rada 

Gminy się nie zgodzi na odejście, to nie będzie miał nic przeciwko. Dodał, że ten wniosek był 

wymuszony przez Panią Skarbnik. Poprosił ją jeszcze o opóźnienie terminu odejścia. 

Powyższa uchwała miała być przygotowana już dużo wcześniej. Pani Skarbnik oczywiście 

ma już od pewnego czasu uprawnienia emerytalne i chce z nich skorzystać. Dla Wójta nie jest 
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to komfortowa sytuacja, decyzja należy do Rady Gminy. Myśli również, że po tylu latach 

pracy ten odpoczynek jej się należy. 

Pan Przewodniczący powiedział, że Pani Skarbnik sygnalizowała już w połowie maja br., 

chęć odejścia na emeryturę. Należą się Pani Joli Hryciuk ogromne podziękowania za 

pozostanie dłużej niż planowała i przygotowanie budżetu na 2021 r.  

Pan Wójt dodał, że są po kontroli RIO. Pani Skarbnik również tą kontrolę przeszła                      

i pomogła wyjaśniać różne kwestie. 4 stycznia 2021 r. odbędzie się odczytanie protokołu. 

Kontrolowano ostatnie 4 lata. Protokół przedstawiony zostanie Komisji Rewizyjnej                         

i Budżetowej. Był to wysiłek dla całej księgowości. Cieszy się, że Pani  Skarbnik była przy tej 

kontroli, bo nowej osobie byłoby bardzo ciężko to wszystko wytłumaczyć. 

 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 11 Radnych, wstrzymał się – 3, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni – 1 

(Pan Lech Brzozowski). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 12 do Protokołu Nr XXVI/2020 

Rady Gminy Sitno z dnia 30 grudnia 2020 r. (5g).  

Pan Przewodniczący zaprasza Panią Jolantę Hryciuk na następną sesję, która planowana 

jest w dniu 29 stycznia 2021 r. 

Pan Wójt oznajmił, że możliwe że trzeba będzie sesję zwołać wcześniej. Poinformował, 

że dzisiaj to się nie zakończy tak szybko.   

Pan Przewodniczący poprosił o 15 min przerwy. Po przerwie przeszedł do kolejnego pkt. 

obrad. 

 

Ad. 6 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 

 

Pan Wójt zabrał głos, poinformował o: 

1. Ogłoszonych przetargach – budowa żłobka, modernizacja oświetlenia ulicznego, 

zagospodarowanie centrum Sitna; 

2. Złożonym wniosku na realizację inwestycji fotowoltaicznych dot. budynków gminnych; 

3. Złożonym wniosku na budowę odcinka Karp – Horyszów Polski (odciążenie drogi 

Krajowej Nr 74); 

4. Złożonym wniosku na budowę budynku GOPS i posterunku Policji na byłej wadze 

buraczanej w Sitnie. 

5. 22 sierpnia 2021 r. - dożynki powiatowe w Sitnie. 

6. Zakończeniu kontroli RIO – odczytanie protokołu końcowego 4 stycznia 2021 r. 

7. Drzewach na gruntach wspólnotowych w Cześnikach – decyzja dot. wycinki została 

wydana – zgoda. 

8. Pomocy dla rolników poszkodowanych w wyniku gradobicia - złożonych 76 wniosków- 

przekazane środki. 
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9. Nowym numerze wieści gminnych, kalendarzach na 2021 r. – otrzymali KGW, sołtysi, 

radni. 

Ad. 7 

Interpelacje i zapytania radnych – odpowiedzi 

 

Pan Tomasz Gąsior zapytał o realizację Internetu światłowodowego w gminie Sitno? 

Pan Wójt odpowiedział, że gmina nie ma żadnych narzędzi, żeby zmusić firmy 

zewnętrzne do realizacji inwestycji. Nie jest w stanie powiedzieć, z jakim operatorem zawarte 

zostaną umowy. Do tej pory gmina wyraża zgody na przejście światłowodu w pasach dróg 

gminnych.  Faktem jest, że musi także po firmie poprawiać i równać zasypane przyłącza. 

Pan Przewodniczący poinformował, że firma niszczy pasy drogowe a naprawy muszą 

wykonywać pracownicy UG. Firma obiecywała, że Szkoły Podstawowe będą korzystać z 

przyłącza światłowodowego już od września. 

Pan Wójt zaznaczył, że część światłowodów jest już rozłożona. Firma ma czas do 

końca 2021 r. 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że firma staje się coraz mniej wiarygodna i zastanawia 

się, czy wykona przyłącza ponad stan, czyli o 30% więcej niż zakładał pierwotny projekt.  

Pan Wójt odpowiedział, że stanowisko firmy jest podtrzymywane. 

Pan Leszek Kozak zapytał o kolektory słoneczne i nowe umowy? 

Pan Wójt odpowiedział, że gwarancja na poprzednie kolektory słoneczne już się 

zakończyła, na tę chwilę jest przedstawiana mieszkańcom nowa umowa użyczenia. Każdy 

mieszkaniec, który ma instalacje będzie musiał ją już sam naprawiać. Przykładowa gwarancja 

to dla gminy koszt około 200 tys zł rocznie. Wcześniejsze umowy użyczenia były zawarte na 

okres 5 lat, teraz jest to przekazane. Mieszkańcy muszą czuć się właścicielami tych instalacji. 

Pan Przewodniczący jest tego samego zdania, co Pan Wójt. 

Pan Wójt zaznaczył, że jeżeli komuś jest instalacja niepotrzebna, to gmina może ją 

zdemontować. Przybliżył, jakie koszty płaciła za sterowniki, które nie były uwzględnione na 

gwarancji. 

Pan Przewodniczący poinformował, że poprzedni Wójt informował, że po upływie 5 

lat i wymianie glikolu instalacje będą przekazane za przysłowiową złotówkę. Na tą chwilę nie 

można tego przekazać, zmieniły się przepisy. Przybliżył różnicę w kwotach między 

pierwszym, a drugim naborem na instalacje. 

Pan Wójt odczytał paragraf 4 oraz paragraf 6 poprzedniej umowy. Poinformował, że 

poprzednia umowa użyczenia  była zawarta na okres 5 lat. W umowie nie ma zapisu, że 

gmina przekaże kolektory słoneczne za przysłowiową złotówkę, czy też za darmo. Zastanawia 

się skąd wzięło się takie przekonanie. W poprzedniej umowie widnieje zapis, że sposób 

przeniesienia zostanie uregulowany odrębną umową. 

Pani Grażyna Blaszka zaznaczyła, że w nowej umowie jest zapis, że po 5 latach 

kolektory słoneczne należy zwrócić w stanie nienaruszonym.  

Pan Wójt oznajmił, że jest to umowa użyczenia stworzona na podstawie Kodeksu. 

Dodał, że gdy nastąpi amortyzacja kolektorów słonecznych zostaną przekazane na własność 

mieszkańcom. 
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Pan Przewodniczący również jest tego samego zdania. Kolektory słoneczne po 

zamortyzowaniu zostaną przekazane mieszkańcom. 

Pani Violetta Wiech zapytała, co z mieszkańcami, którzy umów nie podpisali. 

Pan Wójt oznajmił, że podpisanych jest około 400 umów. Jeżeli mieszkańcy nie 

podpiszą, jest to problem gminy, bo za nie odpowiada i ma je na stanie. Podał inne przykłady. 

 Pni Violetta Wiech podziękowała za przełożenie chodnika. Poprosiła o kontynuacje. 

Pan Wójt odpowiedział, że przekładka chodnika będzie kontynuowana. 

Pani Roksana Kotarska zgłosiła awarie oświetlenia ulicznego Cześniki Kolonia Dolna 

– zgłoszenia dokonywane są od 3 miesięcy. 

Pan Wójt zaznaczył, że posiada umowę zawartą na konserwacje oświetlenia ulicznego. 

Poinformował, że zostanie to zgłoszone. Ma nadzieje, że po wymianie lamp oświetlenie się 

poprawi. 

Pani Roksana Kotarska dodała, że czekają 3 miesiące na założenie oprawy. 

Pan Wójt odpowiedział, że za konserwacje płaci się około 4500 zł miesięcznie. Dodał, 

że podanie do Pana Starosty w sprawie rowów, zjazdów zostało przekazane. 

Pani Roksana Kotarska nadmieniła, że zdaje sobie sprawę z tego, że przepusty leżą w 

gestii mieszkańca i użytkownika terenu, do którego należy posesja. Dostała już taką 

odpowiedź w 2016 r., gdy urzędował poprzedni Starosta z uwagi na to, że nie ma gdzie tej 

wody odprowadzić, a gmina Sitno nie posiada innych rowów melioracyjnych. Od obecnego 

Starosty również otrzymała podobną odpowiedź. Starosta zaznaczył w piśmie, że jeżeli będzie 

robiona przebudowa drogi to istnieje możliwość, ale z uwagi na art. 30 ustawy o drogach 

publicznych przejazdy i przepusty są w gestii mieszkańca, chyba że zostanie to uwzględnione 

w projekcie przebudowy drogi lub w projekcie naprawczym drogi. Zdaje sobie z tego sprawę. 

Skorzystała z okazji, gdy Starosta był na sesji i zaproponował, żeby napisać takie podanie. 

Czeka na odpowiedź. Poprosiła o piłko chwyty i naprawę przęseł. Przewrócony znak 

ostrzegawczy ostry zakręt Cześniki – Cześniki Kolonia. 

Pan Krzysztof Zwolak zapytał, czy wszyscy mieszkańcy otrzymają pomoc po burzy? 

Czy wykorzystane są wszystkie środki? Jeżeli nie, to czy zostaną na stanie GOPS? 

Pan Wójt jest zdania, żeby pozostałe środki zostały. 

Pani Kierownik GOPS zaznaczyła, że kwoty wypłacone wahały się w granicach od 

300 – 1800 zł, pozostała część środków nie może zostać rozdysponowana. Pozostała 

niewielka ilość środków. 

Pan Antoni Gazda poprosił o poszerzenie pobocza przed skrzyżowaniem miejscowości 

Kolonia Sitno. 

Pan Wójt odpowiedział, że w miarę możliwości zostanie to zrealizowane. Wspomniał 

o udrażnianiu przepustów w Jarosławcu. Prosił o zgłoszenie  powyższego do Urzędu Gminy. 

Pani Grażyna Blaszka podziękowała za wyrównanie drogi za torem i Karp - Wólka. 

Poprosiła o kliniec na dziury drogowe, które pozostały. 

Pan Wójt odpowiedział, że czeka na destrukt. Na tę chwile klińca nie posiada, jedynie 

żużel i gruz. 

Pan Tomasz Gąsior poprosił o wycinkę drzew Rozdoły – Horyszów Polski. Poprosił o 

samochód klińca w stronę hydroforni.  
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Pan Wójt zaznaczył, że czekają na przymrozki. Przybliżył, jakie odcinki dróg 

gruntowych będą poprawiane  materiałem kamiennym w postaci żużlu (Kornelówka – 

Kolonia, Kornelówka, Czołki). 

Pan Jan Ryszczuk zapytał o oświetlenie uliczne? 

Pan Wójt oznajmił, że będzie realizowane. Zapytał o instalacje fotowoltaiczną? 

Pan Jan Ryszczuk omówił temat. 

Pan Krzysztof Zwolak poprosił o równiarkę do jego miejscowości. Zaznaczył, że rowy 

są zaorywane. 

Pani Roksana Kotarska zaznaczyła, że rowy nie zostaną zrobione, dopóki nie będzie 

wykonanych rowów melioracyjnych. 

Pan Przewodniczący poinformował o pismach: 

- życzenia świąteczne i noworoczne z SP z Jarosławca, 

- petycji o szczepieniach którą skierował do Komisji Skarg Wniosków i Petycji, 

Pan Tomasz Gąsior zapytał, czy będą szczepienia w ośrodku w Sitnie? 

Pan Wójt wie, że po 15 stycznia 2021 r. będą zapisy u lekarza rodzinnego lub na 

infolinii. Gmina nie ma na to wpływu.  

Pan Przewodniczący na tę chwilę nie może przekazać pewnych informacji, bo jest to 

wszystko w fazie rozruchu.  

Trwa rozmowa na temat szczepień. 

Pan Wójt dodał, że Urząd Gminy jest zarzucany petycjami informacjami publicznymi 

itp. Pracownik musi na to odpowiedzieć, bo jeżeli nie odpowie, to gmina może dostać             

30 000 zł kary. Dodał, że w gminie jest koordynator ds. informacji publicznej Pan Krzysztof 

Prokopowicz.  

Pan Przewodniczący poprosił wszystkie Komisje stałe, żeby zebrały się w styczniu i 

przygotowały podsumowanie za rok 2020 oraz plan pracy na rok 2021. Propozycja sesji 29 

stycznia 2021 r. Plan pracy Rady Gminy nie został w pełni zrealizowany ze względu na 

COVID – 19. W planach było zaproszenie organizacji pozarządowych, przedstawicieli policji 

itp. 

Pan Wójt zaznaczył, że wiele Rad działa zdalnie, podobnie jest z Urzędami Gmin. 

Dodał, że nasza gmina mimo wszystko funkcjonuje. Sesje się odbywają, rzadziej ale na żywo. 

Pan Przewodniczący dodał, że to szczęście, że nikt się nie zaraził koronawirusem  w 

czasie spotkań i  sesji Rady Gminy. 

Pan Adam Mazurek zapytał o deklaracje śmieciowe - jak będą rozpatrywane 

spóźnienia? 

Pan Wójt odpowiedział, że czas na złożenie jest do 10 lutego. 

Pan Przewodniczący złożył życzenia noworoczne, do których dołączył się Pan Wójt. 

 

Ad.8 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

obecnym za czynny udział w obradach sesji.  
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

„Zamykam XXVI Sesję Rady Gminy Sitno” 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował: 

Krzysztof Prokopowicz 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Władysław Wydmański 


